
 

 

Sendt: 6. juni 2024 11:57 

Til: info@avlu.dk; info@islandsbryggeslokalraad.dk 

 

Emne: Tung trafik på Artillerivej 

 

Kære Amager Vest Lokaludvalg og Islands Brygges Lokalråd, 

Jeg skriver, for at dele med jer, at skolebestyrelsen på Skolen På Islands Brygge d. 04.06.2024 har har 

modtaget nedenstående positive svar fra overborgmesteren vedr. håndtering af den farlige tunge 

trafik på Artillerivej og at skolebestyrelsen og forældrekredsen glæder sig meget over at 

problemet endelig bliver løst. 

Mange hilsner, 

Anna Knorborg 

På vegne af skolebestyrelsen på Skolen på Islands Brygge 

 

 

"Kære Anna Knorborg 

  

Tak for din henvendelse. Jeg beklager, at jeg først svarer dig nu, men grundet en IT-fejl hos os, har 

jeg modtaget henvendelsen med lidt forsinkelse. 

  

Det betyder meget for mig, at trafiksikkerheden i København er helt i top, så det er sikkert og trygt 

for både børn og voksne at færdes i vores by, og jeg har derfor løbende fokus på, hvordan vi kan 

forbedre trafiksikkerheden - særligt omkring de københavnske skoler og daginstitutioner. Jeg er 

derfor også helt enig med dig i, at det er uhensigtsmæssigt, når tung trafik kører på en vej som 

Artillerivej, hvor der færdes mange børn. 

  

I Socialdemokratiet har vi derfor netop stillet et medlemsforslag om at begrænse tung trafik på 

Artillerivej. Forslaget blev vedtaget ved Teknik- og Miljøudvalgets møde d. 27. maj, og på den 

baggrund er det min forhåbning, at Teknik- og Miljøforvaltningen hurtigst muligt får håndteret den 

uholdbare trafikale situation omkring Islands Brygge Skole. Du kan læse mere om vores 

medlemsforslag og den politiske behandling af forslaget her: https://www.kk.dk/dagsordener-og-

referater/Teknik- og Miljøudvalget/møde-27052024/referat/punkt-22 

  

Med venlig hilsen 

Sophie Hæstorp Andersen 

Overborgmester 

www.kk.dk" 
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